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Vlada je sprejela novelacijo investicijskega 
programa (NIP2) za projekt Drugi tir 
Divača–Koper. NIP2 predvideva dokončanje 
gradbenih del do konca leta 2025, investicijska 
vrednost projekta je ocenjena na 1.109 mio 
EUR, kar je 3,5 % manj (oz. 41 milijonov manj) 
od osnovnega Investicijskega programa iz leta 
2019, a za 18 % več od NP1 iz leta 2021.

Med glavnimi spremembami NIP2 sta časovnica 
projekta in investicijska vrednost. Za projekt izgradnje 
drugega tira je bil v januarju 2019 izdelan investicijski 
program (IP), aprila leta 2021 pa je bila sprejeta njegova 
prva novelacija (NIP1). Ker so se od potrditve NIP1 do 
danes spremenile nekatere predpostavke (znatne 
podražitve cen gradbenih materialov, surovin in 
energentov, terminski plan izvedbe), pri zagotavljanju 
sredstev pa tudi ni več predviden kapital zaledne 
države, se je investitor projekta, družba 2TDK, odločil za 
drugo novelacijo programa.

Dela bodo zaključena konec 2025
Kot je v sporočilu za javnost še sporočila Vlada 
Republike Slovenije, bodo vsa dela na projektu Drugi 
tir zaključena kot načrtovano v prvem investicijskem 

Spremljamo: kako napreduje drugi tir

programu do konca leta 2025. 2TDK je na svoji strani 
zapisala še, da bo leta 2026 potekalo odpravljanje napak 
in poskusno obratovanje.

Zaradi znatne podražitve cen 
gradbenih materialov, surovin 
in energentov ter sprememb 
terminskega plana izvedbe, pa tudi 
pri zagotavljanju sredstev ni več 
predviden kapital zaledne države, se 
je investitor projekta, družba 2TDK, 
odločil za drugo novelacijo programa.
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Iskanje novih priložnosti v Vietnamu 
Luka Koper je od 20. do 23. maja v okviru vladne gospodarske delegacije 
sodelovala na več dogodkih v Vietnamu.

50 valov koprske odbojke
Odbojkarski klub Koper je 1. junija praznoval 50. obletnico delovanja in 
vrnitev v 1. A ligo. S prireditvijo 50 valov koprske odbojke so se sprehodili čez 
dolgoletno zgodovino kluba.

Več kot 3.000 obiskovalcev 
Pristaniški dan je 20. maja v Koper, natančneje na potniški terminal in v 
pristanišče, privabil obiskovalce iz cele Slovenije.

7 Na Adriatic Sea Summit o povezovanju
Na vrhu o pristaniščih, logistiki, prometu in pomorskem gospodarstvu na območju 
Jadrana, ki so ga v tržaškem kongresnem centru v Starem pristanišču organizirale 
medijske hiše Medi Telegraph, Il Piccolo, Il Secolo XIX in L'Avvisatore marittimo, 
so za skupno omizje sedli predsedniki petih pristanišč iniciative NAPA – Benetke, 
Ravenna, Trst, Reka in Koper. 

9 Center za ravnanje z odpadki se seli
Luka Koper si želi urediti nov center za začasno skladiščenje odpadkov, ki jih 
generira delovanje družbe bodisi zaradi prevzema odpadkov z ladij bodisi 
zaradi dejavnosti pretovora v pristanišču.

M A T E J A  D O M I N K O A R H I V  2 T D K

Dela na viaduktu Gabrovica (marec 2023).
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se uspešno sklenile na koprski Bonifiki. Prav kmalu bomo 
imeli novo priložnost za druženje – na letošnji ediciji 
koncerta Simfonija Kopra, v okviru katere se v idiličen 
ambient korpskega pristanišča vračajo glasbeniki Orkestra 
Slovenske filharmonije. 

Družili smo se tudi poslovno – predsedniki in direktorji 
pristanišč združenja NAPA so na prvem vrhu Adriatic Sea 
Summit v Trstu razpravljali o izzivih prihodnjega razvoja 
pristanišč in možnostih za nadaljnje sodelovanje. Na 
pobudo Združenja za promet se je koprska delegacija 
udeležila poslovne konference v Beogradu, v okviru 
izhodne vladno gospodarske delegacije pa smo svojo 
prisotnost utrdili tudi v Vietnamu.

Poletje je pred vrati, aktivnosti v LK pa še kar ne 
pojenjajo.  

Marina Jelen,
odgovorna urednica

P O G L E D I

V minulih tednih smo se predvsem veliko družili, tako 
poslovno na številnih uradnih dogodkih in sprejemih, kot 
tudi interno, s sodelavkami in sodelavci, s katerimi imamo 
sicer izredno malo priložnosti za osebna srečanja in pristne 
pogovore. 

Za nami je še en izredno uspešen Pristaniški dan, ki je 
v našo luko privabil več tisoč radovednežev. Zadovoljni 
in nasmejani so po ogledih obljubljali, da bodo dobro 
besedo o edinem slovenskem pristanišču širili naprej. 
Najpomembnejšo vlogo pri predstavljanju Luke Koper kot 
uspešne, družbeno odgovorne, predvsem pa gostoljubne 
družbe ste ponovno imeli vi, dragi sodelavci, ki ste množice 
obiskovalcev varno spremljali skozi pristanišče. 

Ponovno smo se srečali tudi na tradicionalnem luškem 
pikniku – letos v novem ambientu, a kljub temu v 
neposredni bližini morske obale. Po odzivih sodeč je bilo 
druženje več kot uspešno, zato že nestrpno pričakujemo 
novo priložnost za srečanje. Pred dnevi smo v dvorani 
sv. Frančiška nagradili najboljše, najbolj vzorne, najbolj 
inovativne sodelavce preteklega leta in tiste, ki so Luki 
Koper predani že desetletja. Ob tej priložnosti jim znova 
iskreno čestitamo za vse dosežke in neutrudno delo. 

Da v našem podjetju živimo in dihamo v športnem duhu 
pa dokazujemo tudi s športnimi igrami zaposlenih, ki so 

Dnevi v znamenju druženja 
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O K N O  V  S V E T

Iskanje novih priložnosti v Vietnamu

Skupščina delničarjev bo 28. junija

Luka Koper je od 20. do 23. maja v okviru 
vladne gospodarske delegacije sodelovala na 
več dogodkih v Vietnamu. Ta predstavlja 
nezanemarljiv potencial za koprsko pristanišče 
in slovensko logistiko nasploh.

V Hošiminhu je 22. maja 2023 potekalo intenzivno 
poslovno mreženje v okviru dogodka Slovensko-
vietnamski poslovni forum, ki so ga organizatorji slovenske 
gospodarske delegacije – Ministrstvo za zunanje in 
evropske zadeve, Ministrstvo za gospodarstvo, turizem 
in šport, SPIRIT Slovenija, GZS – pripravili v sodelovanju 
z vietnamsko podružnico Europe Enterprise Network, 
Francosko gospodarsko zbornico v Vietnamu. 

Na dogodku je sodelovala tudi Luka Koper
Dogodka, na katerem sta uvodoma spregovorila ministrica 
Tanja Fajon in namestnik ljudskega komiteja province 
Hošiminh, se je udeležilo preko šestdeset poslovnežev 
obeh držav, aktivno pa je na dogodku sodelovala tudi 
Luka Koper. V sklopu razprav so sogovorniki izpostavili 
zlasti nujnost večje promocije gospodarstev obeh držav, 
velik pomen tkanja in negovanja osebnih stikov. Veliko 
priložnost predstavlja prostotrgovinski sporazum EVFTA, 
ki bo do leta 2027 odpravil večino carinskih dajatev na 
evropski strani, do 2030 pa tudi na vietnamski.

Povezovanje preko vseh pomembnejših ladjarjev
Luko Koper in Vietnamska pristanišča povezujejo vsi 
pomembnejši svetovni ladjarji, ki plujejo na relaciji Daljni 
vzhod–Sredozemlje, vendar zaenkrat le preko pretovorih 
(transhipment) pristanišč v Aziji. Za morebitno povečanje 
blagovnih tokov s Slovenijo in državami v zaledju bi 
bila vzpostavitev direktne ladijske povezave dodatna 
vzpodbuda, predvsem zaradi dodatnih prednosti na 
krajši transportni poti, prihranka transportnih stroškov ter 
trajnostno bolj vzdržne logistike.

Uprava družbe je za 28. junij 2023 sklicala skupščino 
delničarjev. Delničarji bodo na njej odločali o predlogu, 
da se za izplačilo dividend od 50,23 milijona evrov 
bilančnega dobička za leto 2022 nameni 35 milijonov 
oz. 2,50 EUR bruto na delnico. Preostanek dobička bo 
po predlogu iz sklica ostal nerazporejen. Skupščina se 
bo na seji seznanila z lanskim poslovanjem in odločala o 
razrešnici vodstvu družbe. Odločala bo tudi o predlogu, 
da bo revizor družbe v prihodnjih treh letih družba BDO 
Revizija, ter o predlogu glede politike prejemkov organov 
vodenja, nadzora in vodenja odvisnih družb. 

R O K  Š T E M B E R G E R

R O K  Š T E M B E R G E R

A R H I V  M I N I S T R S T V A  Z A  Z U N A N J E  I N  E V R O P S K E  Z A D E V E

Poleg tradicionalnih izvoznih proizvodov tudi druge 
blagovne skupine
Preko Luke Koper se v in iz Vietnama trenutno večinoma 
pretovarjajo različne blagovne skupine v zabojnikih. Zaradi 
selitve industrijske proizvodnje v Aziji, med drugimi tudi 
v Vietnam, je pričakovati, da se bodo tradicionalnim 
izvoznim proizvodom iz Vietnama (prehranskim 
proizvodom kot so riž, kava, zmrznjena riba) v prihodnje 
pridružile še druge blagovne skupine, vse bolj tudi iz 
avtomobilske in druge industrijske proizvodnje.

Kot zadnja točka dnevnega reda je napovedana določitev 
višine plačila za opravljanje funkcije in sejnine članom 
nadzornega sveta ter članom komisij nadzornega sveta.

Celotne sklic z obrazložitvami je dostopen na https://
www.luka-kp.si/za-vlagatelje/skupscina-delnicarjev/. 

V Hanoju je sledilo še srečanje ministrice Fajon in gospodarske delegacije 
s tamkajšnjim ministrom za industrijo in trgovino, Nguyen Hong Dienom, 
ter druga bilateralna poslovna srečanja.

Na srečanjih je naša predstavnica Suzana Zornada Vrabec izpostavljala 
predvsem prednosti transportne poti preko Kopra in Slovenije ter 
storitve, ki jih lahko Luka Koper ponudi vietnamskemu gospodarstvu.

4  L U Š K I  G L A S N I K  2 0 2 3 / 0 6



V Srbiji o potencialu Luke Koper in 
slovenske logistike 

Dogodka se je udeležilo več logističnih podjetij, med 
drugim tudi predstavniki Luke Koper s predsednikom 
uprave Boštjanom Napastom na čelu. Prav koprsko 
pristanišče je zanimiva vstopna točka za blago iz Azije v 
Srbijo, predvsem za tiste uvoznike, ki postavljajo v ospredje 
časovno komponento. 

Blago iz vzhoda hitro pri kupcih
»Luka Koper je prvo pristanišče v Jadranu za ladje, ki 
prihajajo z Daljnega vzhoda, zato je lahko blago hitreje 
pri kupcih. Delamo tudi na ladijski povezavi z ZDA, ki 
bi bila zanimiva predvsem za srbske izvoznike,« je na 
dogodku izpostavil Napast in spomnil, da je veliko tujih 
mednarodnih podjetij v zadnjih letih izbralo Srbijo za 
odpiranje proizvodnje različnih izdelkov, ki so namenjeni 
čezatlantskim trgom.

Izjemen geostrateški položaj  
Da ima Slovenija izjemen geostrateški položaj in da Luka 
Koper predstavlja pomembno vstopno točko za zaledne 
trge, je poudarila tudi generalna direktorica GZS Vesna 
Nahtigal: »Promet in logistika sta ključni razvojni prioriteti 
slovenskega gospodarstva. Naša geografska lega v Srednji 
Evropi z neposrednim dostopom do Sredozemskega 
morja skozi koprsko pristanišče je idealna vstopna točka za 
dobavne verige za trge Srednje in Vzhodne Evrope ter za 
blago iz Zahodnega Balkana.«

Beograd je gostil Poslovno konferenco o logistiki, dogodek, ki ga je v sodelovanju 
z Luko Koper, Javno agencijo SPIRIT Slovenija, Slovenskimi železnicami, 
Gospodarsko zbornico Srbije in Slovenskim poslovnim klubom Beograd 
organizirala Gospodarska zbornica Slovenije. Namen slovenske logistične delegacije 
je bil poiskati dodatne možnosti za sodelovanje s srbskimi logističnimi podjetji. 

S E B A S T J A N  Š I K ,  A R M I N  S E J A R I Ć

Logistika v Sloveniji predstavlja 7,7 % BDP in 
zaposluje več kot 48.000 ljudi.

Pomemben slovenski partner
Srbija je pomembna gospodarska partnerica Slovenije in 
se uvršča na 8. mesto med našimi trgovinskimi partnerji 
z letno blagovno menjavo v višini več kot 2 milijard evrov. 
Menjava storitev, kamor sodijo tudi transportne storitve, 
dosega pol milijarde evrov letno. Slovenija in Srbija sta 
tudi investicijski partnerici. V Srbiji je bilo vloženih za 1,8 
milijarde evrov slovenskih naložb, na trgu aktivno deluje 800 
slovenskih podjetij – investitorjev, ki zaposlujejo 20.000 
delavcev. Izvoznikov in uvoznikov je še veliko več. Po drugi 
strani pa je srbsko gospodarstvo v Slovenijo doslej vložilo le 
670 milijonov evrov – v to so všteti vsi ključni sektorji, kot so 
bančništvo, industrija, turizem in transport.

Srbija preko Slovenije na evropske trge
Kot je dejala predsednica Združenja za promet pri GZS in 
direktorica SŽ – Tovorni promet Melita Rozman Dacar, 
se večina pomembnih gospodarskih partnerjev nahaja na 
zalednih trgih Slovenije: »To predstavlja izjemen potencial 
za srbske logiste, ki lahko preko Slovenije izkoristijo hiter 
dostop do evropskih trgov. V Sloveniji aktivno delamo tudi 
na pospeševanju povezav na 10. Ten-T koridorju, ki prečka 
Slovenijo in Srbijo in povezuje predvsem kopenska logistična 
vozlišča. Težava na tem koridorju so številna infrastrukturna 
dela, a temu bi se lahko izognili z boljšo koordinacijo med 
državami,« je zaključila. 

G O R A N  Z L A T K O V I Č

O K N O  V  S V E T
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Na Adriatic Sea Summit o povezovanju

Na vrhu o pristaniščih, logistiki, prometu in 
pomorskem gospodarstvu na območju Jadrana, 
ki so ga v tržaškem kongresnem centru v 
Starem pristanišču organizirale medijske hiše 
Medi Telegraph, Il Piccolo, Il Secolo XIX in 
L'Avvisatore marittimo, so za skupno omizje 
sedli predsedniki petih pristanišč iniciative 
NAPA – Benetke, Ravenna, Trst, Reka in Koper.  

Rdeča nit razprave so bile trenutne razmere v Ukrajini in 
vplivi na pomorsko gospodarstvo, dogovor o novi svilni 
poti s Kitajsko ter energetski prehod, ki je, kot so izpostavili, 
ena od prioritetnih usmeritev in hkrati priložnost za 
nadaljnji razvoj vseh pristanišč. Ob tem so se strinjali, da 
je v trenutnih negotovih časih in nenehnih spremembah 
sodelovanje med pristanišči edina prava pot do uspeha.

Dobro sodelovanje sosednjih pristanišč
»Dobri medsebojni odnosi in podpora med pristanišči 
severnega Jadrana so naša prednost in poslovna 
priložnost, še zlasti v časih, ko se pristanišča severne 
Evrope soočajo s številnimi izzivi,« je svoj pogled na 
povezovanje izpostavil predsednik uprave Luke Koper 
Boštjan Napast. S sosednjimi pristanišči v Kopru dobro 
sodelujejo in si nudijo podporo pri razvoju. V lanskem letu 
so skupaj pretovorili skoraj 3 milijone TEU, od katerih jih 
je 1 milijon TEU pretovoril samo Koper in s tem kot prvo 
pristanišče na Jadranu presegel magično mejo enega 
milijona pretovorjenih kontejnerskih enot v enem samem 
letu. Tudi v prihodnje bodo iskali priložnosti za sodelovanje, 
zlasti na področju zelenega prehoda in trajnosti.

M A R I N A  J E L E N

(z leve) Predsednik uprave Luke Koper Boštjan Napast, predsednik 
tržaške pristanišče uprave Zeno D'Agostino in izvršni direktor pristaniške 
uprave na Reki Denis Vukorepa.

O K N O  V  S V E T

Č R T O M I R  G R U D E N

Aktivni meseci na kamionskem terminalu

Na zunanjem kamionskem terminalu, s katerim 
upravlja Luka Koper INPO, se od novembra lani 
soočamo s trendom rasti tovornega prometa. 
Povečuje se tako število izdanih enkratnih 
dovolilnic (802 v enem dnevu), kot tudi število 
mesečnih vstopov v pristanišče in na terminal. 

V primerjavi z enakim obdobjem lani beležimo za 12 % višje 
mesečno povprečje prodanih cestnih pristojbin in 10 % več 
tovornjakov na kamionskem terminalu. 30 % več je tudi 
izdanih enkratnih dovolilnic. V marcu je v pristanišče vstopilo 
rekordnih 41.357 tovornjakov, z 2.140 kamioni smo dosegli 
tudi najvišje število dnevnih vstopov v pristanišče.  
Največ zaslug za obvladovanje gneče gre složnemu kolektivu, 
ki dobro pozna razmere in delovanje terminala v takih 
okoliščinah. Kljub povečanemu prometu med sodelavci 
prevladuje dobra volja in pozitivna naravnanost do strank. 

Konec leta selitev na nov terminal
Luka Koper je pred leti uvedla sistem najave vozil VBS za 

kamione s kontejnerji, enak sistem zdaj uvaja tudi za kamione 
z avtomobili. Vse to znatno pripomore k obvladovanju vse 
večjega števila tovornjakov, ki jih sprejemamo. Ob koncu leta 
nas čaka še selitev na nov terminal na Serminu, kjer bomo 
imeli boljše pogoje za delo, boljša pa bo tudi izkušnja za 
voznike kamionov.
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R A S T  I N  R A Z V O J

Obnova Metalninega prekladalca za 
sipke tovore

Obnovili smo stroj za pretovor žitaric – 
kombinirani ladijski prekladalec, ki vpet v tirnice 
na obali silosa svoje delo opravlja že od leta 1987. 
Prenovo smo opravili v okviru širšega projekta 
Nadgradnja terminala sipkih tovorov v skladu 
z ATEX direktivo, zato je zdaj stroj obnovljen po 
smernicah za proti-eksplozijsko zaščito.

Pri prenovi smo stroj najprej prebarvali in protikorozijsko 
zaščitili, sledila je obsežna obnova elektrifikacije (ožičenje, 
menjava opreme v elektro kontejnerjih, komplet menjava 
zgornjega elektro kontejnerja in menjava zgornje kabine 
upravljalca ter menjava razsvetljave). Po končani prenovi smo 
stroj zagnali v povezavi s sistemom za upravljanje terminala. 
Do konca poletja bomo namestili še protiprašne filtre, ki bodo 
preprečevali prehajanje sipkega tovora v okolje.

Pri prenovi sodelovala številčna ekipa 
Prenova stroja je trajala dobrega pol leta, v uporabo pa 

G A Š P E R  E R Ž E N

smo ga predali letos marca. Pri projektu je sodelovala res 
številna ekipa: poleg sodelavcev iz Področja investicij še 
zunanji izvajalci (Robotina, Final Pasarič, Varmig, Nautic 
service) in tehnični del Terminala sipkih tovorov. 
Naj dobro služi Terminalu silos še naprej.

Geodetska mreža Luke Koper

Geodetska mreža je sestavljena iz poligonskih 
točk in reperjev (višinskih točk), ki služijo 
kot osnova za izvajanje meritev s področja 
inženirske geodezije. Omogočajo nam natančne 
meritve na celotnem območju pristanišča in v 
vsaki fazi gradnje nekega objekta.

Zadnja uradna meritev geodetske mreže Luke Koper je 
bila izvedena leta 2011. Zaradi posedanja terena je bilo 
potrebno na novo določiti višine obstoječih geodetskih 
točk, ki služijo za natančne višinske meritve grajenih obal 
in drugih infrastrukturnih objektov. Ker so se v zadnjih letih 
nekatere točke zaradi narave dela znotraj pristanišča in 
zaradi širitve pristanišča uničile ali postale neuporabne, 
je bilo treba obstoječo geodetsko mrežo posodobiti. Od 

M A J A  K A R I Ž

Na območju pristanišča je danes 65 geodetskih točk (primer na sliki). Če 
pri delu naletite nanje, jih ne poškodujte ali prekrivajte, saj so ključne pri 
gradnji objektov.

Osvežena geodetska mreža v Luki Koper, v katero smo letos dodali nove 
(rdeče) geodetske točke.

novembra lani do letošnjega januarja je tako podjetje za 
geodetski inženiring in geoinformatiko LGB obstoječo 
mrežo dopolnilo s 25-imi novimi poligonskimi točkami. 

Zaradi posedanja terena je bilo potrebno 
na novo določiti višine obstoječih 
geodetskih točk, ki služijo za natančne 
višinske meritve grajenih obal in drugih 
infrastrukturnih objektov. 
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R A S T  I N  R A Z V O J

Kalužnica bo obnovljena

Center za ravnanje z odpadki se seli

Nov tir za večjo varnost in operativnost

Ko tovorna ladja prispe v pristanišče, mora obvezno oddati 
vse odpadke, ki so na njej med plovbo nastali, mi pa smo 
jih dolžni sprejeti. Med njimi tudi t. i. kalužne vode, kjer gre 
za pretežno odpadna olja in gorivo, ki se zbirajo v ladijski 
strojnici. Iz ladje se ta odpadni material po privezu ladje 
na luško obalo prečrpa s kamionsko cisterno in odpelje v 
obrat za skladiščenje.

Obrat za sprejem kalužnih vod se nahaja na čelu Pomola 
I, a ga moramo obnoviti, da bo v celoti ustrezal požarnim 
in protieksplozijskim zahtevam (tj. atex direktivi). Ker se 
odpadna olja in gorivo zaradi gostote težko pretakajo pri 

Luka Koper si želi urediti nov center za začasno skladiščenje 
odpadkov, ki jih generira delovanje družbe bodisi zaradi 
prevzema odpadkov z ladij bodisi zaradi dejavnosti 
pretovora v pristanišču. Center za ravnanje z odpadki se 
namreč s trenutne lokacije umika zaradi predvidene širitve 
kontejnerskega terminala, ki bo območje sedanjega centra 
spremenil v večnamensko površino za skladiščenje praznih 
kontejnerjev.

Zato je predvidena nova lokacija centra za začasno 
skladiščenje odpakov ob Rižani. Poleg centra za začasno 
skladiščenje odpadkov bodo na novi lokaciji tudi površine za 
začasno skladiščenje odpisanih osnovnih sredstev in objekt 
za začasno skladiščenje kalužnih vod. V novem centru bodo 
večinoma pokrita skladišča za ločevanje odpadkov, ustrezne 

Zaradi širitve kontejnerskega terminala proti vzhodu 
moramo rekonstruirati obstoječo luško železniško 
infrastrukturo oz. zagotoviti nadomestno gradnjo z novim 
tirom 60. Tam bodo lokomotive polnile gorivo in vodo, 
ogrevale baterije, izvajali pa bomo tudi manjša vzdrževalna 
dela. Na isti lokaciji bomo tako zagotovili bolj kakovostno 
vzdrževanje železniških vozil, poskrbeli pa tudi za varovanje 
okolja in preprečevanje morebitnih nesreč.

Novi tir 60 bodo kolegi iz Področja operative – notranji 
železniški transport uporabljali predvsem za servisiranje 
in garažiranje luških lokomotiv, občasno pa bo služil tudi 
kot izvlečni tir. Tir 60 se bo odcepil od obstoječega tira 
63 tik pred cestno-železniškim mostom čez reko Rižano, 
nato pa bo v krivini nadaljeval pot do novega bencinskega 
servisa, kjer se bo preko kretnice A1 razdelil na tir 60-1 in 
60-2. Oba tira bosta nadaljevala pot preko lovilne sklede 
s točilnim mestom za polnjenje goriva, nato pa tir 60-1 
zapelje v servisni objekt – delavnico, ki bo imel pregledni 

M I T J A  K O P Č A R

I G O R  L I P A N J E

A L E K S A N D E R  G L A V I N A

A R H I V  L U K E  K O P E R

navadni temperaturi, je pri tem potrebno segrevanje. Zato 
je na novem obratu za sprejem kalužnih vod predvidena 
tudi peč za segrevanje vode, ki se jo preliva v zbiralnike.

Kalužnico sestavlja 8 zbiralnikov velikosti 22—24 m³, skupna 
kapaciteta je okrog 186 m³. Za izvedbo del smo že pridobili 
vsa potrebna soglasja in mnenja ter gradbeno dovoljenje 
za ta zahteven objekt. Izdelane so smernice za ureditev 
objekta za zbiranje kalužnih vod v smislu protieksplozijske 
zaščite in Študija požarne varnosti za objekt. Prav zdaj 
poteka razpis za izbor izvajalca posodobitve in ustrezno 
nadgradnjo opreme.

površine za manipulacijo in garažiranje vozil ter prostori 
za petnajst zaposlenih (pisarne, garderobe, sanitarije …). 
Projekt je trenutno v fazi projektiranja, predvidoma bomo 
center začeli graditi leta 2025.

kanal in mesto za pranje lokomotiv. Tir 60-2 bo pot 
nadaljeval severno od delavnice. Po zaključku servisiranja bo 
lokomotiva nadaljevala pot iz delavnice, preko nove kretnice 
A2 zopet prešla na sosednji tir št. 60-2, ki se severno od 
delavnice spet navezuje na tir 60. Na južni strani delavnice 
bo prostor za parkiranje dvopotnih železniških vozil. Z 
gradnjo tira 60 s pretakalno ploščadjo za polnjenje goriva, 
servisnim objektom in parkirnim prostorom bomo združili 
dobršen del aktivnosti notranjega železniškega prometa na 
eni lokaciji.
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R A S T  I N  R A Z V O J

Poletne počitnice v luških apartmajih

Poletni počitniški dnevi so tik pred vrati in 
marsikdo od nas bo morski zrak želel zamenjati 
z bolj svežim, gorskim zrakom. 

V poletnih mesecih so zato tudi naši apartmaji v Kranjski 
Gori, Čezsoči in na Pokljuki že vrsto let zelo dobro 
zasedeni, vse več rezervacij pa beležimo tudi med 
zunanjimi najemniki, ki se v poletnih mesecih najraje 
odpravijo na Pokljuko in v Čezsočo.

Spremenjen upravitelj apartmajev
S prvim aprilom 2023 je upravljanje apartmajev v 
Kranjski Gori prevzela gospa Veronika Pristov Baš 
(na fotografiji) iz podjetja VE-DOM, d. o. o. V Krajnski 
Gori se je tako spremenila lokacija za prevzem ključev 
apartmaja ter prijavo gostov. Ključe apartmaja lahko po 
novem prevzemate le v času uradnih ur, vse informacije 
pa najemniki počitniških kapacitet prejmete 3 dni pred 
prihodom v apartma po elektronski pošti.

S A N J A  P U C E R V E R O N I K A  P R I S T O V  B A Š 

Rezervacije apartmajev
Zaposleni lahko počitniški apartma rezervirate preko 
povezave na LukaNet > Počitnikovanje > Počitniške 
enote-zasedenost. Zunanji najemniki nas za rezervacije 
kontaktirajte po telefonu na 05 6656 900 oz. z e-pošto na 
sanja.pucer@luka-kp.si.

Želimo vam prijetno počitnikovanje! 

Skrb za ukrepanje na Jadranu

V Opatiji se je odvila že peta mednarodna 
konferenca ADRIASPILLCON, ki jo je 
organiziral jadranski izobraževalni in 
raziskovalni center ATRAC. Udeležili so se je 
strokovnjaki iz Evrope in širše. 

Med udeleženci so bili tudi predstavniki naftne in 
pomorske industrije, akademskih ustanov, specializiranih 
podjetij in proizvajalcev opreme. Iz Slovenije smo 
tja potovali kolegi Uprave RS za pomorstvo, Uprave 
RS za zaščito in reševanje, strokovnjaki Fakultete za 
pomorstvo in promet, iz Luke Koper pa Jure Barovič 
iz Področja varovanja zdravja in ekologije ter Nenad 
Marinkovič iz Maritimne enote Luka Koper INPO.

Nov načrt sodelovanja pri večjih onesnaženjih
Glavna tema dogodka je bila stanje pripravljenosti in 
odzivanja na onesnaženja morja, govorili pa so tudi 
o s tem povezanih izzivih, izrednih dogodkih razlitja 
škodljivih snovi in o morskih odpadkih. Predstavljeni 
so bili najnovejši dosežki in tudi izzivi, ki se dotikajo 
obalnih držav Jadranskega morja. Za večja onesnaženja 
v Jadranu je treba sprejeti nov načrt sodelovanja 
vseh jadranskih držav, da bi se na takšne situacije 
lahko pravočasno odzvale. Poleg strokovnega dela 
je bil na dogodku tudi razstavni prostor za opremo in 
različne organizacije, ki se ukvarjajo z obvladovanjem 
onesnaženj morja.

J U R E  B A R O V I Č

Glavna tema dogodka je bila stanje 
pripravljenosti in odzivanja na 
onesnaženja morja, govorili pa 
so tudi o s tem povezanih izzivih, 
izrednih dogodkih razlitja škodljivih 
snovi in o morskih odpadkih. 

Arturo Steffe (URSP) predstavlja organiziranost sil in opremo za 
ukrepanje na morju v Republiki Sloveniji.
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M I  S M O  L U K A  K O P E R

Nagradili smo najboljše v luški družini
7. junija smo v dvorani Svetega Frančiška v Kopru priredili 
svečano podelitev priznanj najboljšim zaposlenim za leto 
2022. V lanskem letu se je posebej izkazalo 17 vzornih 
delavcev, podelili smo 2 priznanji za naj vodjo in izbrali 

M A T E J A  D O M I N K O D E A N  G R G U R I C A ,  S T U D I O  D ' O R

Prejemniki priznanj za uspešno zaključen študij in vodstvo.

Prejemniki priznanja za dolgoletno delo in pripadnost družbi s članoma uprave Nevenko Kržan in Vojkom Rotarjem (druga in tretji z leve).

Vzorni delavci leta 2022 in vodstvo.

Najboljši vodji Luke Koper in Adria Transporta 
ter naj inovator leta 2022 z vodstvom.

Dogodek je popestrila neverjetna glasbena 
fuzija harmonike in opernega petja, duo MuzArt 
v sestavi Mateja Petelin Zobin in Igor Zobin.

naj inovatorja. Čestitali smo tudi vsem sodelavcem, ki 
so v preteklem letu uspešno dokončali študij in se za 
dolgoletno pripadnost zahvalili tistim zaposlenim, ki so v  
Luki Koper zaposleni najdlje (večina preko 40 let).
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O K N O  V  S V E T

Več kot 3.000 obiskovalcev

Pristaniški dan je 20. maja v Koper, natančneje 
na potniški terminal in v pristanišče, privabil 
obiskovalce iz cele Slovenije. Skoraj 70-članska 
ekipa prostovoljcev iz Luke Koper in nekaj 
deset zunanjih sodelavcev je pripravila pester 
spremljevalni program ter na vodene oglede po 
luki peljala tisoče novih prijateljev pristanišča. 

Vstopnice za brezplačne oglede so pošle v enem 
dopoldnevu, na dogodek pa so prišli številni domačini, 
med njimi tudi luški delavci z družinami ali s prijatelji.

»Hvala za vse! Bilo je naravnost čudovito. Odlično 
organizirano, zelo zabavno za otroke in tudi vse ostale! Res 
vse pohvale!«  Sonja Strgar

»Hvala vam za zelo zanimivo predstavitev. Ko gledamo s 
kopnega, si niti predstavljati ne moremo, kaj vse se dogaja v 
vašem "mestu v malem", kot luko sami imenujete. Enkratno! 
Želimo vam uspešno delo še naprej.« Tadeja Virant

»Zahvaljujem se za vse, kar ste danes organizirali. Imele 
smo se lepo in veselo čez cel dan.« Lana Mar 

M A T E J A  D O M I N K O D E A N  G R G U R I C A  –  S T U D I O  D ' O R ,  K R I S T J A N  S T O J A K O V I Ć
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L U Š K I  O D T I S

50 valov koprske odbojke 

 Kot je poudaril predsednik kluba Gracijan Necmeskal: 
»Za nami je pomemben jubilej in prav je, da ga dostojno 
obeležimo ter omogočimo srečanje generacij, ki so 
ustvarjale našo zgodovino. Bogata zgodovina je temelj 
današnjih in bodočih uspehov. Naše poslanstvo ostaja 
vzgoja uspešnih odbojkaric, ki z nastopi na tekmovanjih 
promovirajo klub, mesto Koper in Slovenijo.«  

Ustanovljena ženska ekipa
OK Koper je bil ustanovljen leta 1972. Prvi predsednik 
kluba je bil danes že pokojni Jožef Fenedl. Takrat je v 
klubu delovala moška ekipa. Leta 1973 je bil imenovan nov 
upravni odbor z novim predsednikom Ivanom Nanutom 
in tajnikom Dušanom Kušarjem, ustanovljena pa je bila 
ženska ekipa. V sezoni 1976/77 so v koprski klub prešla 
tudi izolska dekleta in postavljeni so bili temelji za uspešen 
razvoj ženske odbojke. V isti sezoni so se dekleta uvrstila 
v finale jugoslovanskega pokala. V samostojni Sloveniji pa 
so koprske odbojkarice že v prvi sezoni osvojile srebro v 
pokalu in v državnem prvenstvu. Leta 1993, 94 in 98 so 
igrale tudi v evropskih pokalih. 

Članska ekipa v elitni ligi
Za klub pa je bilo še posebej pomembno leto 1997, ko je 
trener Željko Rulofs popeljal ekipo do naslova državnih 
prvakinj. Kot v vsakem športnem kolektivu so tudi v OK 
Koper bili vzponi in padci, vendar lahko danes prepričljivo 
rečemo, da je klub na pravi poti in priznati jim je potrebno 
trud in požrtvovalnost, ki ju vlagajo v razvoj vseh selekcij. 
Danes v ekipah OK Luka Koper redno trenira povprečno 
150 deklet, in sicer v selekcijah mini, male odbojke, starejših 
deklic, kadetinj, mladink in članic. Poleg klubskih treningov 
poteka tudi redna vadba odbojke v okviru odbojkarske 
šole OK Luka Koper v več koprskih osnovnih šolah, kjer 
interesno vadi odbojko okoli 130 deklic. Letošnja sezona 
je bila še posebej uspešna, saj se je članska ekipa pod 
vodstvom trenerja Marka Kalca ponovno vrnila v elitno 
ligo. 

Luka Koper generalni pokrovitelj od leta 2002
Luka Koper kot generalni pokrovitelj podpira OK Koper 
že 21 let. Zaradi dolgoletne podpore so nam na dogodku 
podelili posebno priznanje. »Luka Koper je pristanišče 
povezovanja, saj lahko s ponosom rečemo, da ste naš 
generalni pokrovitelj že od leta 2002. Sodelovanje se je 
v vseh teh letih ohranilo in okrepilo. Veseli nas predvsem 
dejstvo, da ste bili z nami tako v težkih kot tudi v manj težkih 
časih. Hvala, ker podpirate našo vizijo in spodbujate zdrav 
življenjski slog naše mladine. Brez vas nam ne bi uspelo 
spisati te bogate zgodovine in verjamemo, da bomo v 
prihodnosti skupaj pisali še veliko uspešnih zgodb,« se je 
Luki Koper zahvalil Necmeskal.

Odbojkarski klub Koper je 1. junija praznoval 50. obletnico delovanja in vrnitev 
v 1. A ligo. S prireditvijo 50 valov koprske odbojke so se sprehodili čez dolgoletno 
zgodovino kluba.

M A T E J A  C L A R I C I

Luka Koper iskreno čestita OK Koper ob častitljivem 
jubileju. 
V 50. letih so ustvarili neprecenljive spomine, ki so se 
zapisali v srca vseh igralcev, trenerjev, navijačev in ostalih, 
ki so bili del njihove odbojkarske družine. Klubu želimo še 
mnogo uspešnih let.

P E T E R  R O V I N A ,  A R H I V  O K  K O P E R

Ženska ekipa OK Koper je nastala leta 1973. 

Ekipa članic v sezoni 2022/2023 s trenerjem Markom Kalcem (skrajno 
desno) in strokovnim štabom. 

Praznovanja 50-letnice kluba so se udeležile številne generacije koprskih 
odbojkaric. 
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